
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

Saksliste: 
 

Sak nr.  Ansvar Vedlegg 

25/23 Godkjenning av innkalling 

Godkjent 

 

  

26/23 Godkjenning av referat 19.06.23 

Godkjent  

  

27/23 Orienteringer 

 Aktuell rapportering fra 

Brukerutvalgets representanter i ulike 

fora  

 Brukerutvalgets leder 

 Ledelsen 

o Målekort august 2023 

o Status tilsettingssaker 

adm.sjef og controller 

 

Karin  

 

 

 

Atle 

  

 

 

Stine W Dahl: Erfaringskonferanse for brukermedvirkning- en meget viktig arena for dialogutveksling. 

Få deltakere, men BU medlemmer anbefales å delta på dette. Stine sender presentasjoner til 

medlemmene i BU 

 

Karin Honne: Deltatt på konferanse «kvalitets og pasientsikkerhet» i regi av HSØ. God dialog og 

idèutvekslinger i gruppearbeid. Karin sender presentasjoner til medlemmene i BU  

 

Karin: Deltatt på møte KPSU v RS: Gjennomgang av klager, og avvik.  Det meldes få avvik/klager 

ved RS. Noen få klager på avslag henvisninger. Meldekultur ved RS kunne vært bedre,- f. eks melde 

inn forbedringspotensiale  istf for avvik.  

 

 

Målekort:  

Administrerende direktørs vurdering:  

Revmatismesykehuset har både i august og hittil i år en stabilt god drift, med små eller ingen avvik fra 

budsjettert aktivitet, kvalitet og økonomi.  

 

Epikriser sendt innen 1 dag har hatt en positiv utvikling og er hittil i år over måltallet på 70% andel, 

resultatet for august er noe lavere og isolert tilskrives sommerferieavviklingen.  

 

Andel digitale konsultasjoner for særlig juni og august trekker ned snitt hittil i år, men det er realistisk 

at internt mål om 10% er innen rekkevidde.  

 

Referat  

Møtetype: Brukerutvalget + møte med styret kl. 13.30 

Deltakere: 

 

Brukerutvalgets medlemmer 

Sted: Revmatismesykehuset AS, Lille møterom  

Tid: 27.9.23  Kl. 11.00 -13.15, formøte kl. 10.00 – 11.00. Lunsj kl,11.00 

13.30: Møte med styret- stort møterom 

    

  Møteleder: Karin Honne  

Fra ledergruppa: Ingvild Bø  

 

  Referent: Mai K Karlsen   



 

Gjennomsnittlig ventetid for pasienter ved Revmatismesykehuset er klart lavest blant alle helseforetak 

i Helse Sør-Øst. Ventetid på ca 40 dager i august, i snitt 34 dager hittil i år.  

 

Aktiviteten i august er i henhold til budsjett, og særlig høy andel utredningsopphold sammen med god 

kodepraksis har bidratt til et positivt avvik på DRG poeng.  

 

Den økonomiske status er noe etter budsjett. På grunn av uventet økt reguleringspremie pensjon har 

sykehuset fått en betydelig merkostnad på arbeidsgiveravgift knyttet til dette. Det er kostnadsført i 

august.  

Økt aktivitet, pasienter fra Kongsvingerregionen og merinntekter knyttet til refusjoner sykelønn har 

derimot kompensert mye av dette. Kongsvingerpasientene er veldig fornøyde med tilbudet de får ved 

RS.  

 

Sykefraværet har hatt en positiv utvikling, men med et høyere registrert nivå i sommer- noe som delvis 

skyldes registreringsutgangspunktet. Sykehuset har gode rutiner for oppfølging av den enkelte ansatte  

 

 

Status tilsetting – bistand av Assessment Company i tilsettingsprosessen:  

Økonomicontroller : Hege Aasen, kommer fra stilling som regnskapsrådgiver i sparebank1.  Lang 

erfaring som controller.  Forventet oppstart ved RS rundt 1. desember  

 

Adm sjef: finaleintervju- en kandidat tilbydd stillingen, men takket nei.   

Det blir en ny prosess på dette. Håper at ny admin. sjef er på plass i løpet av januar – 24   

 

28/23 Helsekompetanse, helsefellesskap og 

samvalg. Se sak 22/23 

Atle  

Helsefellesskap: direktøren har sendt inn anbefaling på at RS skal delta i helsefellesskapet, og det ble 

vedtatt at RS får representasjon på fagutvalgsnivå og nettverksnivå (direktøren). Helsefelleskapet 

representerer 46 kommuner.   

 

Avtaler med SI:  
personvernombud og rådgiver smittevern.  

Dips Arena nytt pasientsystem- ønsker å få til en avtale med SI om lettere deling av nødvendig 

pasientinformasjon da vi har flere felles pasienter.  

Revidering av samarbeidsavtalen er i gang.  

 

Helsekompetanse/ samvalg: hvordan er det satt i system ved RS?  

RS avventer bestilling fra BU om hva/hvordan de ønsker dette satt i system.  

 

29/23 Status nye medlemmer  Atle   

Direktøren sendte mail til lag og forening 29. august.  

 

Evt tidligere innmeldte forslag må sendes på nytt via skjema som var sendt ut 29. august 

Frist 15. oktober  

 

30/23 Planlegge polikliniske grupper 

aktivitetsbalanse i hverdagen. Ønsker å ha 

med en bruker. Kontaktperson Elisabeth 

Hasselknippe  

Karin   

Karin Honne deltar fra BU 
 

31/23 Invitasjon til leder og nestledermøte, 

Gardermoen 7. november 9.30.   

Karin   

Maj Cristin Stenersen (nestleder) og Karin Honne ( leder) Mai Kristin (sekretær) deltar.   Påmeldt pr 

27.09.23   

 



 

32/33 Invitasjon til konferanse for BU innen 

spesialisthelsetjenesten og rehab.  

 

Karin   

 

 

Rolf Harald Dahl og  Maj Cristin Stenersen er påmeldt  

Eventuelt 

Infobrosjyre med linker til nyttige informasjonssider til Kursmapper, venterom og sengepost.  

 

 

På vegne av leder i Brukerutvalget 

Mai K Karlsen  

Sekretær  


